
Drogie koleżanki i drodzy koledzy, 

Nazywam się Maciej Gniadek, jestem doktorantem III roku na 
dyscyplinie Inżynieria Mechaniczna. Moja droga naukowa i 
zaangażowanie w działalność samorządową pozwoliły mi na 
zdobycie doświadczenia, które pragnę wykorzystać, aby 
wspierać społeczność doktorantów Uniwersytetu Kazimierza 
Wielkiego. 

Od 2022 roku aktywnie uczestniczę w pracy Samorządu 
Doktorantów, pełniąc kolejno funkcje członka zarządu, a od 
stycznia 2024 roku przewodniczącego Uczelnianej Rady 
Doktorantów. W tym czasie współpracowałem przy 
reorganizacji samorządu, co obejmowało m.in. odbudowę 
jego struktur, opracowanie nowego regulaminu oraz inicjatywy 
mające na celu integrację i zwiększenie współpracy wśród 
doktorantów. Nasze działania przywróciły aktywność 
samorządu po trudnym okresie, umożliwiając stworzenie 
silniejszej i bardziej zaangażowanej społeczności. 

Przez trzy lata pracowałem jako asystent badawczo-
dydaktyczny na UTP/PBŚ, a od października jestem 
asystentem dydaktycznym na Wydziale Informatyki UKW. 
Dzięki temu mam świadomość wyzwań, z jakimi mierzą się 
doktoranci, zarówno w sferze naukowej, jak i organizacyjnej. 

Jako kandydat do Samorządu Doktorantów planuję kontynuować działania na rzecz dalszego rozwoju 
społeczności doktorantów, a moje priorytety obejmują: 

1. Zwiększenie znaczenia doktorantów – dążenie do tego, by doktoranci byli postrzegani jako odrębna 
grupa, ze szczególnym uwzględnieniem ich potrzeb i specyfiki. 

2. Zapewnienie dostępności kart parkingowych dla doktorantów – rozwiązanie tego problemu pozwoli 
zwiększyć komfort codziennej pracy i nauki. 

3. Zwiększenie liczby miejsc w hotelu asystenckim dla doktorantów – doktoranci potrzebują większego 
wsparcia w dostępie do przestrzeni mieszkalnych dostosowanych do ich potrzeb. 

4. Organizacja corocznej konferencji naukowej oraz spotkania integracyjnego – jako przestrzeni 
wymiany wiedzy i doświadczeń oraz budowania relacji wśród doktorantów. 

5. Szkolenia prowadzone przez ekspertów – zewnętrznych i wewnętrznych, dostosowane do potrzeb 
doktorantów, aby rozwijać ich umiejętności naukowe, dydaktyczne i organizacyjne. 

Szczególną wagę przywiązuję do wspierania doktorantów w trudnych sytuacjach, takich jak konflikty z władzami 
uczelni, promotorem czy problemy organizacyjne. Uważam, że rolą samorządu jest w takich momentach 
zapewnienie pełnego wsparcia doktoranta, w tym organizacja wszelkiej niezbędnej pomocy, np. prawnej. Chcę, 
aby każdy doktorant miał pewność, że nie zostanie sam w obliczu trudności, a samorząd stanie na wysokości 
zadania, by bronić jego interesów i wspierać w rozwiązywaniu problemów. 

Jestem przekonany, że wspólnymi siłami możemy stworzyć środowisko, które sprzyja rozwojowi naukowemu, 
integracji i lepszemu zrozumieniu specyficznych potrzeb doktorantów. Liczę na Wasze zaufanie i wsparcie, by 
kontynuować tę misję w kolejnej kadencji. 

Z wyrazami szacunku, 
Maciej Gniadek 

 


